

NO. SEBUTHARGA : SADA/SH/NRW/18/2021

KENYATAAN SEBUTHARGA

Kontraktor/Pembekal yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) - Gred G1 kategori CE20 Suruhanjaya Perkhidmatan Air Negara (SPAN) Permit - jenis C4 serta masih dibenarkan membuat kerja-kerja sebutharga adalah dipelawa untuk menyertai :

KERJA-KERJA PEMASANGAN PAIP JENIS 300MM MSCL SEPANJANG 900 METER DARI KOLAM BUKIT MENGUANG KE KAMPUNG EMPA DAERAH KUBANG PASU SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN.

Tarikh Taklimat Tapak : 5 Oktober 2021
Masa : 10.00 pagi
Tempat : <https://meet.google.com/zrv-auym-xfk>
Secara atas talian (Pautan akan ditutup pada 11.00 pagi)
Lawatan Tapak : **Tidak Wajib**

Tarikh lawatan tapak akan dimalumkan semasa sesi taklimat dan akan diadakan selaras dengan pematuhan SOP terkini sepertimana arahan KKM dan MKN

Hanya penama yang tercatat di dalam Sijil Pendaftaran Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) sahaja yang dibenarkan menghadiri sesi lawatan tapak berkenaan .

Kontraktor/Pembekal yang menyertai Sebutharga di atas perlu mengemukakan slip bayaran / bukti transaksi dan Pendaftaran Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), Perkhidmatan Air Negara (SPAN) melalui e-mail eperolehan@sada.com.my

Borang Sebutharga boleh didapati secara atas talian semasa waktu pejabat dengan harga RM 50.00 (pembayaran atas talian) pada **10 Oktober 2021 hingga 17 Oktober 2021.**

Maklumat akaun syarikat

BANK ISLAM

0201-1010105681

SYARIKAT AIR DARUL AMAN SDN. BHD.

Alamat e-mail / nombor Perolehan

eperolehan@sada.com.my

04 - 740 0953 (Encik Faiz)

Borang sebutharga yang telah diisi dengan lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam peti Sebutharga di Ibu Pejabat Syarikat Air Darul Aman , Aras Bawah (bersebelahan kaunter bayaran) , Syarikat Air Darul Aman Sdn. Bhd. Jalan Sultan Badlishah 05582 Alor Setar Kedah sebelum atau pada jam **12.00 tengahari** bertarikh **17 Oktober 2021**.

NOTA:-

1. Penyebutharga yang layak mengikut syarat pendaftaran dan berminat untuk membeli sebut harga perlu membuat pembayaran secara atas talian berdasarkan maklumat akaun syarikat yang tertera. Penyebutharga hendaklah membuat pembayaran secara transaksi segera (Instant Transfer).

2. Penyebutharga mestilah perlu mengemukakan slip bayaran / bukti transaksi dan sijil pendaftaran yang berkaitan melalui e-mel **eperolehan@sada.com.my**.

2. Hanya Penyebutharga yang telah mengemukakan slip bayaran akan menerima emel untuk memuat turun Dokumen Sebut Harga.

3. Dokumen Sebut Harga boleh dikemukakan secara serahan tangan/kurier dengan mematuhi Prosedur Operasi Piawai (SOP) terkini sepertimana arahan KKM dan MKN sebelum atau pada 12.00 tengahari Tarikh Tutup Sebut Harga.

Sebarang kesilapan penyebutharga dalam membuat bayaran akan mengakibatkan penyebutharga tidak menerima e-mel yang mengandungi pautan muat turun dokumen dan bayaran akan dikembalikan.

Sebarang pertanyaan mengenai perolehan boleh berhubung terus ke Jabatan Ukur Bahan, Syarikat Air Darul Aman Sdn. Bhd.

Pengarah Urusan

Syarikat Air Darul Aman Sdn. Bhd. (SADA).